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Protokół 

z IV sesji Rady Gminy w Rozprzy odbytej w dniu 25 lutego 2011 roku.  

 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 –tej w sali nr 3 Urzędu Gminy. 

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Tomasz Gemel.  Powitał radnych oraz osoby  biorące 
udział w sesji.   W obradach uczestniczyli wszyscy radni.  
Lista obecności w załączeniu protokółu.   
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Janusz Jędrzejczyk    -      Wójt Gminy 
2. Artur Cubała             -      Zastępca Wójta 
3. Bożena Nagrodzka    -      Sekretarz Gminy 
4. Bogdan Górecki        -      Skarbnik Gminy 
5. Jan Życiński               -      Dyrektor ZGK 
6. Ilona Maćkiewicz      -      Radca Prawny 

 
W trakcie omawiania punktów porządku obrad na posiedzenie byli zapraszani pracownicy, 
którzy przygotowywali projekty uchwał na sesję. 
 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z III sesji Rady Gminy 

 
Zmian do porządku obrad nie wniesiono w związku z powyższym, realizowany był  
w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z  III sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami . 

4. Przystąpienie Gminy Rozprza do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na 

lata 2011-2014. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rozprza na 2011 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w miejscowości Mierzyn, gm. Rozprza, 

obejmującego działki nr ewid. 910,911 oraz fragment działek nr ewid. 878 i 841. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie podziału i utworzenia sołectw. 

9. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia do projektu „Teraz Czas na Ciebie” 

w ramach Poddziałania 7.1.1 Priorytet VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

2007-2013. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr X/73/03 z dnia 28 października 2003 

roku w sprawie stawek opłaty targowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego  

w miejscowości Truszczanek , działka nr 80. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2011 rok. 

14. Rozpatrzenie skargi na Przewodniczącego Rady Gminy w Rozprzy. 

15. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie obrad. 

Protokół z III sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie. 
 

 

Punkt 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami 

 

Wójt Janusz Jędrzejczyk przedstawił Radzie Gminy swoich współpracowników  
Zastępcę Wójta Artura Cubałę i Sekretarza Gminy Bożenę Nagrodzką. 
 
Następnie Wójt poinformował o odbytych spotkaniach z : 
-  Dyrektorami placówek oświatowych odnośnie spraw organizacyjnych  
-  Dyrektorem Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa p. Macierewiczem  w sprawie  
   przejęcia gruntów w Niechcicach, 
-  Dyrektorem Poczty Polskiej  p. Kamińskim w sprawie planowanej likwidacji placówki       
   Urzędu  Pocztowego w Rozprzy, podjęto działania w celu pozostawienia  placówki.  
-  Komendantem  Policji w Woli Krzysztoporskiej p. Sikorą w celu współpracy, dotyczącej  
   zapewnienia bezpieczeństwa na terenie Gminy Rozprza. 
 
Ponadto  Wójt poinformował, że  wspólnie z Przewodniczącym Rady Tomaszem Gemelem 
spotkał się  i przeprowadził rozmowę z Burmistrzem Sulejowa w sprawie realizacji  kanalizacji 
w północnej części Gminy ( Milejów, Longinówka, Janówka, Milejowiec).  Władze Sulejowa 
nie wycofują się  z wcześniejszych ustaleń, ale w ciągu trzech lat nie są zainteresowani 



3 
 

budową tej inwestycji, ponieważ w pierwszej kolejności chcą wymienić kanalizację na terenie 
Sulejowa.   
W dniu 15 lutego br. odbyło się spotkanie w Longinówce w sprawie wariantów planowanego 
przebiegu korytarzy drogi ekspresowej S12. Spotkanie zorganizowano na prośbę Biura 
Infrastruktury Drogowej w Radomiu. 
W dalszej części posiedzenia  Wójt mówił o sprawach priorytetowych, które wynikły  
w ostatnim czasie, a dotyczą: 
-  budowy mostu na drodze pomiędzy Bagnem i Cekanowem – koszt około 70.000 zł 
-  naprawa drogi Stara Wieś – Gościnna tzw. droga „Solidarności” położenie warstwy     
    ścieranej - koszt remontu około 570.000 zł, 
-  odszkodowania dla p. Sobala zam. Cieślin w wysokości 44.000 zł w związku z przebiegiem  
    drogi po  gruntach prywatnych, 
-   wykupu  części sieci wodociągu  „Parzniewice” położonego na terenie Gminy Rozprza -   
    62.000 zł. 
Następnie Wójt poinformował, że Gminna Spółdzielnia Samopomoc Chłopska  w Rozprzy jest 
w trakcie likwidacji. W związku z powyższym  będzie sprzedawany pawilon handlowy wraz  
z działką w Rozprzy przy ul. Kościuszki i wypowiedziana zostanie umowa dzierżawy na 
zajmowany teren przez Gminę pod gminne targowisko. 
W związku z powyższym zaproponowano gminie wykup nieruchomości za kwotę 8.000 zł  
budynku sklepu w Białocinie położonego na gruntach komunalnych gminy. 
 
Ze względu na wymogi unijne z dniem 7 stycznia br. zamknięte zostało wysypisko śmieci  
w miejscowości Bagno.  
Na zakończenie Wójt poinformował, że został zawiązany  Komitet Organizacji Dni Rozprzy, 
które planuje się zorganizować w dniach 18 i 19 czerwca 2011 roku. 
 
Pytań do przedłożonego sprawozdania Wójta nie było. 
 

 

Punkt 4 

Przystąpienie Gminy Rozprza do Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania. 

 
W materiałach na sesję radni otrzymali dwa projekty uchwał w sprawie przystąpienia Gminy 
Rozprza do Lokalnej Grupy Działania. Radni poprzez głosowanie zdecydują do której grupy 
przystąpić.  
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zwrócił się do Zastępcy Wójta Artura Cubały  
o omówienie projektów uchwał. 
Zastępca Wójta poinformował, że przystąpienie Gminy Rozprza do Lokalnej Grupy Działania 
umożliwi korzystanie ze środków unijnych w ramach  programu LEADER środków  
z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
Przedstawił  zasady działania obydwu Stowarzyszeń tj. 
- Stowarzyszenia LGD Dolina Pilicy  
- Stowarzyszenia „BUD-UJ RAZEM” 
Działanie Stowarzyszeń ma na celu poprawę jakości życia na obszarach wiejskich przez 
zaspakajanie  potrzeb społecznych i kulturalnych  mieszańców wsi. 
Wójt mówił o działalności obydwu stowarzyszeń  oraz korzyściach dla Gminy jako członka 
stowarzyszenia. 
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W dyskusji radna Jadwiga Kułak - Pełka  zwróciła uwagę na zapis  paragrafu 3 tj. 
 „Gminę Rozprza reprezentować będzie Zastępca Wójta lub osoba przez niego 
upoważniona”.  
Radna pytała, czy takim zapisem nie zawężamy reprezentacji Gminy.  
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel odpowiedział, że na dzisiejszej sesji Rada podejmie 
decyzję do którego Stowarzyszenia chce przystąpić. Natomiast w najbliższym czasie zostaną 
wyznaczone osoby reprezentujące Gminę Rozprza i wchodzące w skład zarządu, rady  
i komisji rewizyjnej. 
 
W związku z tym, że nie było więcej pytań,  Przewodniczący Rady zaproponował w pierwszej 
kolejności przeprowadzenie głosowania nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Rozprza do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „BUD-UJ RAZEM”. 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę nr IV/19/11 

w sprawie przystąpienia Gminy Rozprza do Stowarzyszenia  

Lokalna Grupa Działania „ BUD-UJ RAZEM” 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
W związku z tym, iż wyżej wymienioną uchwałę przyjęto jednogłośnie nie było zasadne 
przeprowadzanie głosowania nad drugim projektem uchwały. 
 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rozprza na lata 2011-2014 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki zapoznał Radę Gminy z  Uchwałą Składu Orzekającego RIO  
w Łodzi w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie 
finansowej Gminy Rozprza. 
Pytań ze strony radnych nie było w związku z tym, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
analizowana była na wszystkich Komisjach Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetu, Finansów  
i Rozwoju Gospodarczego, a następnie  zaproponował głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę nr IV/20/11 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2011-2014 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rozprza  
na 2011 rok 
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Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk poinformował, że przygotowany projekt budżetu przez 
poprzednie władze gminy i złożony do Regionalnej Izby Obrachunkowej i Rady Gminy  
w wielkościach w nim określonych ze wskaźnikiem zadłużenia sięgającym 60%, byłby nie 
zaakceptowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
Po wyborach nowa Rada Gminy analizowała projekt budżetu po naniesionych 
autopoprawkach przez Wójta Gminy. 
Projekt analizowany był na posiedzeniach wszystkich Komisji Rady Gminy.  
Zgłoszone wnioski komisji uwzględnione zostały w projekcie przedłożonym Radzie Gminy na 
sesję. 
Wójt dodał, że  przedłożony Radzie budżet jest realny i możliwy do zrealizowania. 
 Należy dążyć, aby  pozyskiwać  jak najwięcej środków zewnętrznych i obniżać zadłużenie 
Gminy.   
Przewodniczący Rady odczytał pozytywne opinie Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego dotyczące przyjęcia projektu budżetu Gminy Rozprza na 2011 rok. 
Opinie komisji w załączeniu protokółu. 
 
W dalszej kolejności Skarbnik Gminy Bogdan Górecki odczytał pozytywną opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, dotyczącą projektu budżetu na 2011 rok oraz pozytywną opinię   
możliwości sfinansowania deficytu budżetowego Gminy Rozprza. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radna Jadwiga Kułak-Pełka w swej wypowiedzi nawiązała do załącznika inwestycyjnego 
oraz zadania dotyczącego budowy kompleksu sportowego „Orlik”.  Zwróciła uwagę, że 
propozycja budowy kompleksu sportowego „Orlik” pojawiła się w drugiej wersji projektu 
budżetu po naniesieniu już autopoprawek przez Wójta Gminy. Inwestycja nie była 
planowana w projekcie budżetu, który  Rada Gminy  otrzymała w ustawowym terminie tj. do 
15 listopada 2010 roku. 
Zaplanowane środki własne w budżecie na tę inwestycję to kwota 567.000 zł. Radna uznała, 
że budowa takiego kompleksu to poważne koszty dla budżetu Gminy, a w późniejszym czasie 
jego kosztowne utrzymanie.  
Pani Kułak - Pełka  proponowała zastanowić się, czy nie należałoby zrezygnować z tej 
inwestycji ze względu na zadłużenie Gminy. Być może w Gminie są pilniejsze potrzeby, a sale 
gimnastyczne i boiska sportowe są przy każdej szkole. 
 
Wójt Janusz Jędrzejczyk w nawiązaniu do wypowiedzi radnej powiedział, że wcześniej na 
komisjach było mówione o realizacji w bieżącym roku tylko tych inwestycji,  na które uda się 
pozyskać środki z zewnątrz. Program z którego chcemy skorzystać na budowę kompleksu 
sportowego „Orlik” funkcjonuje tylko do 2012 roku, dlatego też zostało, zaplanowana ta 
inwestycja. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel dodał, że w budżecie są zabezpieczone środki na 
budowę kompleksu sportowego, jeżeli  zrezygnujemy z tej inwestycji Rada Gminy ma 
możliwość dokonywania zmian w budżecie. 
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Natomiast radny Janusz Misztela uważał, że o ile inwestycja jest wpisana do budżetu, to 
powinna być realizowana. Boisko takie w Rozprzy jest potrzebne i należy  skorzystać  
z dofinansowania i wybudować. 
  
Wójt Janusz Jędrzejczyk zwrócił się  do Rady Gminy z prośbą o przyjęcie budżetu w wersji 
przedłożonej Radzie Gminy, natomiast zmiany do budżetu można nanosić w ciągu roku.  
 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 
 

Uchwałę nr IV/21/11 

w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Rozprza  na rok 2011 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego dla terenu położonego w miejscowości Mierzyn, gm. Rozprza 

 
Plan zagospodarowania przestrzennego, to akt prawa miejscowego, dotyczący przeznaczenia 
terenu i jego zagospodarowania. Przygotowany plan, dotyczy zabudowy mieszkaniowej  
jednorodzinnej.  
Gminy uchwalają fragmentaryczne plany zagospodarowania terenów ze względu na to, że 
jest to kosztowne zadanie.  
W dyskusji radni uznali, że należy wykonywać takie fragmentaryczne plany 
zagospodarowania przestrzennego ze względu na zapotrzebowanie pod budownictwo 
jednorodzinne. 
 
Przyjęto jednogłośnie 

Uchwałę nr IV/22/11 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ternu 

położonego w miejscowości Mierzyn, obejmującego działki nr 910,911 oraz fragment 

działek nr ewid. 878 i 841. 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału i utworzenia  sołectw 
 
Uzasadnienie do  projektów uchwał przedłożyła  inspektor Krystyna Dobrowolska. 
Poinformowała o przeprowadzonych konsultacjach społecznych w  związku ze złożonymi wnioskami 
o podział  sołectwa Kęszyn i Wola Niechcicka Stara. 
Z przeprowadzonych konsultacji wynika, że mieszkańcy sołectwa Wola Niechcicka Stara w skład 
którego wchodzą mieszkańcy Cieślina wnioskujący o podział sołectwa opowiedzieli się prawie  
w 100 % za podziałem sołectwa. 
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Natomiast w sołectwie Kęszyn, brak było zainteresowania ze strony mieszkańców na zebraniach 
konsultacyjnych,  pomimo dwukrotnego zwoływania  zebrań. W pierwszym zebraniu uczestniczyły 23 
osoby, w drugim posiedzeniu 11 osób na 258 uprawnionych. 
 
Informacja dotycząca przeprowadzonych konsultacji oraz załączone uzasadnienie do projektów 
uchwał było dla radnych wystarczające, w związku z powyższym pytań nie było. 
 
Przystąpiono do głosowania  nad projektami u chwał.  
W pierwszej kolejności przeprowadzono głosowanie  nad projektem uchwały, dotyczącej podziału 
sołectwa Wola Niechcicka Stara. 
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  

 

 
Uchwałę nr IV/23/20 

w sprawie podziału  i utworzenia  nowych sołectw/Wola Niechcicka Stara  i Cieślin/ 

  
Natomiast projekt uchwały odnośnie podziału sołectwa Kęszyn /Kęszyn, Dzięciary/ Rada Gminy 
jednogłośnie odrzuciła. 
 

Punkt 9 

Przyjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do projektu „Teraz czas na Ciebie” w ramach 

Poddziałania  7.1.1 Priorytet VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 

 
Kierownik OPS Ewa Szczegodzińska poinformowała, że Ośrodek Pomocy Społecznej po raz 
czwarty przystępuje do programu w celu uzyskania środków finansowych z Europejskiego 
Funduszu Społecznego na pozastandartowe działania pomocowe na rzecz osób  zagrożonych 
zjawiskiem wykluczenia społecznego wśród mieszkańców Gminy Rozprza. 
W pierwszej kolejności wniosek składany jest  do Wojewódzkiego Urzędu Pracy,  
a  następnie kierowany do zatwierdzenia  uchwałą przez Radę Gminy. 
 
Rada Gminy wyraziła zgodę na przystąpienie  do wyżej wymienionego projektu. 
 Przyjęto w powyższej sprawie jednogłośnie 

 

Uchwałę nr IV/24/11 

 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr X/73/11 z dnia 28 października 2003 roku 

w sprawie stawek opłaty targowej 

 
Inspektor UG Danuta Pająk poinformowała, że zmiana w uchwale dotyczy zmiany inkasenta 
w miejscowości Rozprza pobierającego opłatę targową oraz zmiany wysokości  prowizji  
z 40% do 50% zainkasowanej kwoty, która stanowi wynagrodzenie dla inkasenta. 
 
Przyjęto jednogłośnie 

 

Uchwałę nr IV/25/11 
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zmieniającą uchwałę nr X/73/03 z dnia 28 października 2003 roku  

w sprawie stawek opłaty targowej 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia  komunalnego 

w miejscowości Truszczanek, działka nr 80. 

 

Rada Gminy wyraziła zgodę na przeniesienie  w drodze przetargu własności nieruchomości 
położonej  w obrębie geodezyjnym Truszczanek oznaczonej numerem ewidencyjnym 80  
o pow. 0,75 ha. 
 
Przyjęto jednogłośnie 

Uchwałę nr IV/26/11 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie mienia komunalnego 

w miejscowości Truszczanek 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 
Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok 
analizowała Komisja  Zdrowia, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska Rady Gminy, która 
pozytywnie zaopiniowała przygotowany projekt. Opinia komisji w załączeniu. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel poprosił Przewodniczącą Komisji p. Ewę Szczegodzińską 
o omówienie projektu uchwały. 
Przewodnicząca Komisji mówiła o zadaniach jakie zaplanowała Komisja na 2011 rok  
do realizacji w ramach posiadanych środków, które pochodzą z opłat za korzystanie  
z zezwoleń na sprzedaż alkoholu. 
Pytań do projektu uchwały nie było. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę nr IV/27/11 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu  Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

 Przeciwdziałania  Narkomanii na 2011 rok 

 
Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii ściśle powiązany jest z Programem 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
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Omawiany był również na Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  
Opinia w załączeniu protokółu. 
 
Rada przyjęła jednogłośnie  

Uchwałę nr IV/28/11 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 14 

Rozpatrzenie skargi na Przewodniczącego  Rady Gminy w Rozprzy. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał z pismem Wojewody Łódzkiego dotyczącym złożonej skargi 
przez p. Tadeusza Odrzywolskiego na zaniechanie czynności urzędniczych przez 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
Radni po zapoznaniu się z pismami kierowanymi do Rady Gminy i Wojewody Łódzkiego 
uznali skargę za bezzasadną. 
Przyjęto jednogłośnie   

Uchwałę nr IV/29/11 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Przewodniczącego 

 Rady Gminy w Rozprzy 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 15 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

 

Radny Janusz Misztela w nawiązaniu do przyjętego wcześniej budżetu zwrócił uwagę, aby 
bardziej szczegółowo pisane były objaśnienia do budżetu, ponieważ w takiej formie jakiej 
radni otrzymali na sesję są mało czytelne.  
 
Radny wnioskował o zmianę oświetlenia na budynkach placówek oświatowych w dni wolne 
od pracy, aby żarówki się nie świeciły w dzień. 
 
Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych taka 
forma konstruowania  budżetu  jest wymagana, natomiast radni otrzymają budżet wraz 
z objaśnieniami do każdego paragrafu i rozdziału. 
 
Następnie radny Janusz Misztela złożył interpelację dotyczącą sposobu wyliczenia  
planowanych wynagrodzeń w Urzędzie Gminy w Rozprzy na 2011. 
 
Odpowiedź na zgłoszoną interpelację otrzyma radny na piśmie w ustawowym terminie  
odpowiedział Wójt Janusz Jędrzejczyk. 
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Ponadto Wójt zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o zajęcie się w najbliższym 
czasie na posiedzeniach swoich komisji następującymi tematami tj. 

1. oceną stanu dróg gminnych – Komisja Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego  
i Ochrony Przeciwpożarowej, 

2. stanicą harcerska w Mrowinie - Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Ochrony 
Środowiska, 

3. zagospodarowaniem domu ludowego w Niechcicach -  Komisja Oświaty, Kultury 
 i Sportu 

Do końca marca br. Rada Gminy winna podjąć decyzję odnośnie funduszu sołeckiego dodał 
Wójt Janusz Jędrzejczyk. 
W nawiązaniu do funduszu sołeckiego radna Jadwiga Kułak - Pełka uważała, że fundusz 
sołecki powinien powstać. 
Za utworzeniem funduszu sołeckiego był również  Przewodniczący Rady Tomasz Gemel. 
 
Przewodniczący Rady zapoznał z pismami jakie wpłynęły w ostatnim czasie do Rady Gminy 
od: 
1/ mieszkańców sołectwa Milejowiec w sprawie kanalizacji sanitarnej w północnej części 
gminy, 
2/  Właściciela Domu Pomocy Społecznej „Przystań” we Wronikowie w sprawie umorzenia 
podatku, 
3/ Opiekunów prawnych z DPS w Łochyńsku w sprawie  wypłaty wynagrodzeń dla opiekunów 
prawnych za sprawowanie opieki. 
4/ Tadeusza Odrzywolskiego  zm. Rozprza  zażalenie na działalność pracowników Urzędu 
Gminy( 2 szt). 
 
Radny Wojciech Misztela poruszył sprawę oświetlenia ulicznego, które zdaniem radnego 
zapala się za wcześnie i gaśnie późno. 
Radny uznał, że należy wystąpić z apelem do mieszkańców gminy o trzymanie psów na 
uwięzi lub w kojcach  ze względu na zagrożenie dla dzieci.  
 
Dyrektor ZGK Jan Życiński odnośnie oświetlenia poinformował, że zainstalowane są 
wyłączniki zmierzchowe, które reagują na warunki atmosferyczne, stąd te nieregularne 
zapalania i gaśnięcia. 
 
 

Punkt 16 

Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady podziękował zebranym za udział w sesji. 
Obrady zakończono o godzinie 13.35. 
 
 
Protokółowała: 

K. Dobrowolska                                                                                                                        Przewodniczący Rady 

 

/-/ Tomasz Gemel 


